
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Ohrobec konané dne 29.11.2023 

Hostem: zástupkyně ředitele: Mgr. Renata Hlavešová 

Přítomní členové: Martina Hradecká 

                             Markéta Kyselová 

                             Dagmar Hladíková 

       Helena Špinarová 

                             Petr Hlaveš 

       Jan Jeglík 

                                             

1. Zvolení zapisovatele: Dagmar Hladíková, všemi hlasy. 

2. Zvolení předsedy Školské rady: Petr Hlaveš, všemi hlasy. 

3. Seznámení se s Návrhem rozpočtu pro rok 2024, projednání jednotlivých položek 

rozpočtu, vznesen dotaz na položku finanční účetní 120 000,00. – dotaz na 

zastupitelstvo. 

4. Řešená témata z minulého jednání: 

 Stříška nad tělocvičnou: přislíbeno starostou, bude?- dotaz na zastupitelstvo. 

 Informační cedule před školou: námět na zastupitelstvo. 

 II.stupeň: 8.třída bude, 1. třída bude na Kárově 

5. Námět pořízení kelímků na školní akce: k vedení školy 

6. Školní jídelna: dotaz na velikost porcí: základní porce je dostačující, děti si mohou přidat, 

pokud jídlo nebylo zcela vydáno, jídlo je vařeno podle výživových norem pro školní 

jídelny. 

 

 

Příští schůze Školské rady bude svolána dle potřeby předsedou školské rady 14 dní předem. 

 

 V Ohrobci 29.11.2023                                                                   Zapsala: Dagmar Hladíková 

 

 

předseda školské rady


